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Mette Kronbaek, forskare vid Center for Rusmiddelforskning 

håller på med en avhandling om vuxna människors bruk av 

cannabis. I studien ingår bland annat cannabisbehandling. Hon 

tror att den stora exponeringen i medierna för behandling är en 

del av förklaringen till att så många söker vård. Att röka 

cannabis är i sig inte skadligt, skriver hon i en mailbrevväxling, 

men den ökade kriminaliseringen har medfört sociala skador 

eftersom det lett till problematiska beteendemönster bland 

brukarna. De stigmatiseras och isoleras. 

På frågan om varför så många ändå söker vård – antalet 

ökar överallt i Europa – om det inte är skadligt utvecklar 

Kronbaek sina synpunkter. Hon menar inte att cannabis är 

ofarligt, men att skadorna kommer från mycket annat än själva 

bruket. 

”Att några definierar deras bruk som missbruk måste 

betraktas ur ett komplext perspektiv, där de samhälleliga 

definitionerna av missbruk och droger är av avgörande 

betydelse. Mina analyser visar att kommunikationen  kring 

cannabis i Danmark har ändrat sig mycket under de sista 10-15 

åren och har blivit mer problematiserande.” 

Kronbaek menar att cannabisbrukarna har tagit över den här 

synen om problem när de själva pratar om sitt eget bruk. Hon 

fortsätter: 

”Alltså kan man iaktta en strukturell koppling mellan 

samhällssystemets kommunikativa konstruktion av cannabis 

som en problematisk drog och brukarnas egna berättelser.” 
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